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ד"ר עדי שורץ: במבט אסטרטגי אני חושב שאנחנו באמצע הדרך אבל אנחנו רחוקים מאד עדיין

ועוד עוד  הכנעת  החטופים,  שחרור  סינוואר,  מציאת   – שלנו  הפעולה  השלמת  המטרה.  מהשגת 

לנו את היחיד שיחזיר  צופה. הדבר  כל המזרח התיכון  בזה  בעזה,  נטרול מנהרות  בעזה,  כוחות 

ההרתעה זה חיסול חמאס.

איראן משך שנים נקטה מדיניות מאד לא ישירה. הם בנו את השלוחים שלהם במדינות שסביבנו.

חיסול כשהיה  גם  האיראנים.  את  משרת  לא  לנו  שיש  חמאס  עם  הישיר  שהעימות  חושב  אני 

שיוחס לנו באיראן, הם לא כל כך ידעו מה לעשות. מלחמת התשה הרבה יותר מתאימה להם.

יותר משטרה, חיילים,  יותר  ולהיות חברה מגויסת. כנראה שנצטרך  לנו ברירה אלא לחזור  אין 

יותר שב"כ, כי האפשרות האחרת היא שפשוט לא נהיה. לטווח היותר ארוך ישראל תוכל להיות

מדינה יציבה ולכרות בריתות עם חלק מהמדינות שסביבנו.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 03.09.2024.
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